
Protokół Nr 1/2024 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły 

1 października 2024 r. sala 229b  godz. 10:00 - 11:00 

Urząd Miasta Piły 

 

 

W posiedzeniu uczestniczyli wszyscy członkowie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły (5/5). 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik do protokołu. 

Porządek obrad posiedzenia: 

1. Powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.  

2. Wybór wiceprzewodniczącego.  

3. Ustalenie terminów posiedzeń w 2024 roku.  

4. Omówienie potrzeb oraz przygotowanie propozycji obszarów do kontroli.  

5. Sprawy różne.  

6. Podsumowanie posiedzenia.  

 

Mateusz Pazdej – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przywitał przybyłych na posiedzenie 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły. Tematem spotkania były między innymi 

sprawy organizacyjne oraz propozycje do planu pracy na 2025 r. Poprosił o zgłaszanie 

kandydatur na wiceprzewodniczącego komisji. 

Radna Teresa Kasior powiedziała, że zgłasza kandydaturę radnej Ewy Krupki -Zaręby. 

Mateusz Pazdej – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapytał czy radna wyraża zgodę i 

czy są inne propozycje kandydatów na wiceprzewodniczącego ?  

Ewa Krupka-Zaręba wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radni nie zgłosili innych kandydatów.  

Mateusz Pazdej – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poddał pod głosowanie kandydaturę 

radnej Ewy Krupki-Zaręby na Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Wyniki głosowania: ZA (5), PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), 

NIEOBECNY (0).Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu. 



Mateusz Pazdej – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował termin kolejnego 

posiedzenia na 5.11.2024 r. godz. 10:00 i poprosił o przygotowanie propozycji tematów 

kontroli w celu ujęcia w planie pracy na 2025 r.. Powiedział, że następne posiedzenia odbędą 

się zgodnie z potrzebami.  

Radni zgodzili się na wskazany termin posiedzenia.  

Radna Maria Miler powiedziała, że należy zwrócić uwagę na ewentualne doraźne kontrole, 

zgłaszane przez radnych. Kwiecień z uwagi na sprawozdanie z budżetu będzie bardzo 

pracowity. 

Mateusz Pazdej – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował wstępnie miesiące 

styczeń, luty marzec, wrzesień i październik. 

Radna Teresa Kasior zaproponowała temat, dotyczący remontów i realizacji najmu mieszkań 

komunalnych i socjalnych, będących w zarządzie Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Mieszkaniowej - realizacja listy, pustostany. 

Radna Maria Miler zaproponowała temat, dotyczący sfinansowania i realizacji przystanków 

autobusowych i połączeń międzymiastowych, czy jest to zadanie własne gminy ? Czy była 

zawarta umowa z Powiatem Pilskim ? Chciałaby wiedzieć co historycznie działo się na dworcu 

PKS kiedy, komu i za ile było to sprzedane ? 

 Radny Józef Jopek powiedział, że też jest zdania żeby sprawdzić realizację zadania, 

dotyczącego centrum przesiadkowego. Powiedział, że brakuje tam toalet. 

Mateusz Pazdej – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, że toalety są na PKP i 

galerii Vivo. 

Ewa Krupka-Zaręba Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej powiedziała, że interesuje 

ją temat wpływów do budżetu, terminowości wpłat podatków i opłat lokalnych, kwestie 

upomnień i tytułów wykonawczych, jest to ważny element wpływów do budżetu.  

Mateusz Pazdej – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zaproponował temat strategii miasta 

związanej z ilością miejsc parkingowych w centrum miasta i na osiedlu Koszyce. Jakie są 

relacje miasta z właścicielami posesji prywatnych w zakresie zagospodarowania 

przestrzennego miasta. Mieszkańcy sygnalizują, że właściciele posesji prywatnych mają 



zaplanowaną komunikację na swoich działkach. Właściciele nie otrzymują służebności i gmina 

nie partycypuje w kosztach utrzymania tych działek.  

Radny Józef Jopek powiedział, że problem z parkingami jest w zasadzie w każdym mieście, 

nie tylko w Pile. 

W wyniku zakończenia dyskusji przewodniczący komisji – Mateusz Pazdej zamknął 

posiedzenie Komisji Rewizyjnej o godz. 11:00. 

 

Protokołowała: 

Aleksandra Nowotna-Wypuść 

 

Protokół Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Piły z 1 października 2024 r. podpisali: 

1 Mateusz Pazdej 

 

………………………………………. 

2 Józef Jopek 

 

………………………………………. 

3 Teresa Kasior 

 

………………………………………. 

4 Ewa Krupka-Zaręba 

 

………………………………………. 

5 Maria Miler 

 

………………………………………. 

 


